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ZAPISNIK 

sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta održane dana 27.12.2023. 

u Općinskoj vijećnici u Grohotama 

 

 

         Započeto u 15:16 sati. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić, Teo Tomić, Zvjezdana 

Jelinčić, Antonio Burica, Ćiril Kalebić, Anton Purtić i Darko Firizin. 

 

SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU: Nikola Cecić-Karuzić – Načelnik Općine Šolta, Nataša Nazor Jovović-

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta i Tonkica Radeljić-viši financijski stručni 

suradnik u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Šolta 

 

PREDSJEDATELJ: Teo Tomić 

ZAPISNIČARKA: Welda Begović 

 

Predsjedatelj upoznaje nazočne da su materijali za dopunu dnevnog reda došli u roku kraćem od 5 

dana prije sjednice, a kako je propisano, ali predlaže da se točke uvrste u današnji dnevni red. 

Stoga poziva vijećnike da glasuju o uvrštavanju u dnevni red slijedećih točaka: 

1. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama UPU Stomorska 

2. Donošenje zajedničke odluke o Izradi Urbanističkog plana uređenja turističke zone 

Rakotinai s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta za područje 

turističke zone Rakotina 

 

JEDNOGLASNO SE usvaja prijedlog predsjedatelja za dopunu dnevnog reda. 

 

AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

 Predsjedatelj otvara raspravu po prvoj točci dnevnog red. 

 

 Luka Burica iznosi da je u dnevnom redu pod točkom 2. usvajanje Zapisnika, a da ne vidi u 

materijalima zapisnik sa prošle sjednice. 

 Predsjedatelj iznosi da zapisnik, zbog nedostatka vremena, nije napisan te da će isti biti usvojen 

na slijedećoj sjednici vijeća. 

 Nakon konstatacije da nema više primjedbi ni prijedloga stavlja na glasovanje prijedlog 

dnevnog reda sa izmjenom da se briše točka 2. i da se dodaju dvije gore predložene točke. 

 

Dnevni red usvojen JEDNOGLASNO, tako da isti sada glasi: 

01. Usvajanje dnevnog reda 

02. Vijećnička pitanja 

03. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. Godinu 

04. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. Godinu 

05. Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2023. 

Godinu 

06. Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i 

obrazovanja Općine Šolta za 2023. Godinu 
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07. Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2023. Godinu 

08. Izmjene i dopune (3) Proračuna Općine Šolta za 2023. Godinu 

09. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama UPU Stomorska 

10. Donošenje zajedničke odluke o Izradi Urbanističkog plana uređenja turističke zone 

Rakotinai s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta za područje 

turističke zone Rakotina 

11. Razno 

 

AD 2.) Vijećnička pitanja  

  

 Predsjedatelj otvara raspravu po prvoj točci dnevnog reda  kako nije bilo pitanja prelazi se na 

3. točku dnevnog reda. 

 

AD 3.) Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predsjedatelj otvara raspravu i predlaže, s čime se slažu svi nazočni, da se prije obrazlože sve točke od 

AD 3.) do AD 8), te da se nakon toga glasa po redu. 

 

Tonkica Radeljić iznosi da  su smanjene stavke koje nisu realizirane u prošloj godini, osim što je za 

projekt uređenja igrališta u Gornjem Selu povećana stavka jer se očekuju još dva računa. Uglavnom 

naglašava da je došlo do ukupnog smanjenja iznosa Programa. 

 

Ante Blašković iznosi da vidi da je predviđeno uređenje Ravanca u Gornjem Selu, ali da treba 

predvidjeti i izradu Glavnog projekta, budući postoji samo Idejno rješenje, također isto kaže i za 

uređenje prostora mrtvačnice na groblju Gornje Selo. Ističe da Načelnik zna za to i da je rekao da se 

pronađe arhitekta koji bi napravio projekt prema zamisli predstavnika Gornjeg Sela i Stomorske. 

 

Načelnik ističe da osobno želi dovršiti kompletno uređenje groblja Gornje Selo zajedno sa mrtvačnicom 

 

 

AD 4.) Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g. 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radaljić koja ističe da se Program mijenja samo na 

tri stavke na način da je Program povećan za 18.200 eura. 

 

Ante Blašković iznosi da pod točkom 5. Usluge održavanja javnih površina opskrba vodom stoji iznos 

od 14.000 eura koji se njemu čini ogroman, dakle kad se podijeli sa cijenom m3 vode ispada da su 

potrošene ogromne količine vode. Također pita da li mi plaćamo i svu vodu koja se potroši sa hidranata. 

 

Načelnik odgovara da mi plaćamo samo vodu sa hidranta koju Basilija daje i prije toga spoji vodomjer 

na taj hidrant. Nadalje upoznaje nazočne, a ističe da je o tome već govorio, da je napravljena studija o 

gubitcima vode na Šolti i da su gubitci ogromni, skoro 50%. Dakle navodi voda se ne krade već se voda 

gubi i iz tog razloga se i tražilo da se napravi spomenuta Studija jer je to jako bitno. Iznosi primjer da 

npr. sa Brača Šolta dobije 600.000 m3 vode, a u biti potroši samo pola, ostalo su gubitci, a kad bi se 

smanjili gubitci bilo bi više vode za potrebe Šolte. 
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Teo Tomić pita, ponovno, kada će se napraviti javna rasvjeta do Rogača. Iznosi da je napravljena do 

njegove kuće, ali da treba sve do Rogača zbog sigurnosti svih korisnika ceste, načelnik odgovara da je 

obećao to napraviti i da se može očekivati realizacija u slijedećem periodu.  

 

AD 5.) Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2023. 

Godinu 

Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić ukratko obrazlaže Izmjene i dopune te 

navodi da je Program smanjen za 77.000 eura. 

 

Načelnik iznosi da je zgrada, koja je napravljena na deponiju, neadekvatna za rad budući je otvorena i 

visoka, te da će je biti potrebno velikim dijelom zatvoriti u narednoj godini. 

Također navodi da će Komunalno kroz slijedeću godinu potpuno iseliti iz zgrade bivše „Jugoplastike“ 

te preseliti na deponij. 

 

AD 6.) Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja 

i obrazovanja Općine Šolta za 2023. godinu 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je povećanje na stavci za 

predškolski odgoj, ali da su se smanjile neke druge stavke tako da je ukupno povećanje Programa  kod 

predškolskog za 8.500 eura, a kod osnovnoškolskog obrazovanja za 500 eura. 

 

 

AD 7.) Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2023. godinu 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je napravljena preraspodjela, 

ali da se ukupan iznos nije mijenjao. 

 

AD 8.) Izmjene i dopune (3) Proračuna Općine Šolta za 2023. godinu  

 

Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić 

 

Tonkica Radeljić iznosi da je smanjenje Proračuna  sa 5.917.600 eura na 4.043.000 eura. Naglašava 

jedino da što se tiče stavke za vodovodnu i kanalizacijsku mrežu i obnovu seoskih voda da je došlo do 

povećanja obzirom da smo radili vodovodnu mrežu kada se radila šetnica Piškera-Maslinica i to je bio 

dodatni trošak. 

 

Načelnik iznosi da taj predio nema vodu preko standardnih cijevi, te da će u budućnosti biti potrebno 

rekonstruirati istu stoga se pristupilo postavljanju novih cijevi usporedno sa izgradnjom šetnice te se 

time uštedjelo. 

 

Tonkica Radeljić nadalje iznosi da je do smanjenja u Proračunu došlo najviše na stavci uređenje 

Općinskih zgrada budući se u ovoj godini nije pristupilo uređenju ni kuće Marka Marulića ni stare škole 

u Gornjem Selu, ni ostalih općinskih zgrada. 

 

Načelnik iznosi da su u pripremi tri velika projekta, navodi da je projekt za uređenje kuće Marka 

Marulića već pri kraju, da se očekuje raspisivanje nabave, da smo projekt uređenja stare škole u 

Gornjem Selu prijavili na natječaj za dobivanje financijskih sredstava i da će isti krenuti bez obzira na 
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ishod natječaja, te da smo krenuli i u pripremu projekta uređenja-rekonstrukcije Doma kulture u 

Grohotama. 

 

Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu predsjedatelj stavlja na glasovanje Izmjene 

i dopune Programa redom kako se o njima raspravljalo. 

 

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu usvojene 

JEDNOGLASNO. 

 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g. usvojene 

JEDNOGLASNO. 

 

Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2023. g. 

usvojene JEDNOGLASNO. 

 

Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i 

obrazovanja Općine Šolta za 2023. g. usvojene JEDNOGLASNO. 

 

Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2023. G. usvojene JEDNOGLASNO. 

 

Izmjene i dopune (3) Proračuna Općine Šolta za 2023. g. usvojene JEDNOGLASNO. 

 

AD 9.) Odluka o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Stomorska 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici Nataši Nazor Jovović koja iznosi da se na ovome 

radi već par godina i da je sada došlo vrijeme da se ova Odluka može donijeti, iznosi da se za ovaj 

postupak već izabrao i izrađivač te naglašava da ukoliko se ova odluka danas donese da će se odmah 

krenuti prema javno pravnim tijelima koja trebaju dati smjernice za izradu UPU-a.  

 

Načelnik upoznaje nazočne da je dana 22.12. predan u Županiju zahtjev za mišljenje na Studiju 

strateške procjene s Glavnom ocjenom prihvatljivosti za ekološku mrežu, te iznosi da je to jako bitno jer 

tek nakon što dobijemo mišljenje može dalje krenuti proces Izmjena i dopuna PPU Općine Šolta. 

 

Odluka o Izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Stomorska usvojena 

JEDNOGLASNO. 

 

AD 10.) Zajednička Odluka o izradi UPU turističke zone Rakotina i s tim u vezi Izmjena i dopuna 

PPU OŠ za područje turističke zone Rakotine 

 

Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Načelnik iznosi da je prije 8 dana na sjednici vijeća već ova točka bila obrazložena te da je donesena 

odluka o davanju ovlaštenja Načelniku za pokretanje postupka, a da je sada na red došla ova odluka 

koja je već prije bila pripremljena na što predsjedatelj iznosi da nam ova odluka može samo donijeti 

bolje ne gore. 
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Luka Burica kaže da čita da postoji zona T1 koja su hoteli i T2 koja su turistička naselja,  na što mu 

Načelnik odgovara da nema više T1 i T2 već da je sve objedinjeno i da postoji samo zona T u koju su 

objedinjene ove dvije zone i da postoji još zona T3 koja je kamp. 

 

Načelnik iznosi da je ova zona TZ Rakotina izdvojena zona i da se u prostoru 100 m od mora ne može 

ništa graditi. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Odluke. 

 

Zajednička Odluka o izradi UPU turističke zone Rakotina i s tim u vezi Izmjena i dopuna PPU 

OŠ za područje turističke zone Rakotine usvojena JEDNOGLASNO. 

 

AD 11) Razno 

 

Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Načelnik upoznaje nazočne da će kroz prvi mjesec pozvati Mjesne odbore, da zajedno vide što od 

manjih komunalnih zahvata treba u kojem mjestu, pa poziva i vijećnike iz tih mjesta da se pripreme 

zajedno sa Mjesnim odborima, da vide što su to prioriteti u pojedinim mjestima. 

 

Luka Burica pita Načelnik da ga pitaju mještani da li se bilo u „Vodovodu i kanalizaciji“ kako se 

dogovorilo sa gosp. Lukinom na sastanku mjesnog odbora Nečujam i Općine. 

 

Načelnik odgovara da je dogovorio u „Vodovodu i kanalizaciji“ da će iza Nove Godine doći sa 

predstavnikom Mjesnog odbora Nečujam te da je o tome izvijestio gosp. Lukina. 

 

Ante Blašković iznosi da bi htio reći, što se tiče rada Komunalnog Basilija, u Gornjem Selu nema 

problema, ali ima problema s osobom koja je tehnički direktor Komunalnog i koji uporno izbjegava 

komunikaciju sa Mjesnim odborom, tako da nitko ne zna što se, kada i kako radi. Navodi da upravo 

sada Gornje Selo ima problem jer su na vrh sela, gdje puca prekrasan pogled, na Pražcu, postavljena 

dva ogromna stupa za struju do meteorološke stanice, a o čijem postavljanju Mjesni odbor nije imao 

saznanja. Nadalje iznosi da inzistira na tome da se stane na kraj samovolji Željka Zlendića jer da on ne 

može odlučivati što će se i kako raditi na području Mjesnog odbora Gornje Selo. 

 

Načelnik iznosi da prihvaća ovo što govori vijećnik Ante Blašković i iznosi da Željko Zlendić mora 

komunicirati sa članovima Mjesnog odbora i dogovarati se. Dalje Načelnik iznosi da za postavljanje 

ova dva stupa Željko Zlendić nije znao, ali da je znao za meteorološku postaju i da je sudjelovao u 

određivanju lokacije za postavljanje iste. 

Što se tiče stupova iznosi da je provjerio i da ih je HEP postavio na „svoju ruku“, a da su mogli 

kontaktirati nas pa da bi mi, ako treba, i financirali da kabel ide ispod zemlje da se ne narušava pogled.  

Načelnik se ispričava Anti Blaškoviću kao i cijelom mjestu te obećava da će pokušati riješiti nastali 

problem.  

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da je ona svjedok da HEP vrlo često radi na svoju ruku. 

 

Predsjedatelj predlaže da se uputi dopis u HEP te zatraži od njih da nas uvijek obavijeste o radovima 

koji će se obavljati na Šolti. 

 



6 
 

Načelnik iznosi da misli da bi djelatnici HEP-a koji rade na Šolti mogli i sami upozoriti Općinu kada 

znaju što će se raditi pa da bi onda Općina mogla reagirati na vrijeme, a što se tiče prijedloga 

Predsjedatelj iznosi da se slaže s njim i da će se poslati dopis HEP-u. 

 

Teo Tomić iznosi da je malo više šetao po Šolti te da je vidio da postoji ogroman broj kućica na 

poljoprivrednim površinama na Šolti te pita da li su se one procesuirale, te ukoliko nisu da bi trebalo jer 

će, očito, broj tih kuća i kućica biti svakim danom sve veći. 

Dalje, predlaže da se u novoj godini organizira sastanak sa predstavnicima Građevinske inspekcije. 

 

Pročelnica iznosi da se svaki takav objekt za koji je Općina imala saznanja prijavio, ali da li je itko iz 

Građevinske inspekcije bio na terenu  da tu informaciju nemamo. 

Iznosi da je Općina tražila i sastanak sa njima, ali da su se oni oglušili. 

 

Ćiro Kalebić iznosi da postoje i druge inspekcije osim Građevinske. 

 

Ante Blašković iznosi da se na kraju Gornjeg Sela na području gdje se rade vinogradi polagala cijev od 

vode, da oni imaju dozvolu za to polaganje, ali da se sada s tim putem više ne može voziti. 

 

Pročelnica iznosi da je ta tvrtka dobila dozvolu za spajanje vode, ali da ne zna da je dobila dozvolu za 

kopanje puta. 

 

Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu predsjedatelj čestita svim nazočnim 

Novu Godinu, te zaključuje sjednicu u 16:07 sati.  

 

 

 

PREDSJEDATELJ        ZAPISNIČAR 

 

       Teo Tomić         Welda Begović 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/14  

URBROJ:2181-49-01-23-2  

Grohote,  27. 12. 2023. 

  

 


